

**eye3 智能生活通訊服務 / eye3 Smart Communications Service**

牌子 / Brand	Lenovo Tab4 8 HD LTE
型號 / Model	TB-8504X (ZA2D0049HK)
原產地 / Place of Manufacture	中國 China
處理器 / Processor	1.4 GHz 四核心處理器 1.4 GHz Quad-core Processor
作業平台系統 / Operating Platform	Android 8.1 or later
螢幕 / Display	8 吋, 1,670 萬 彩色 IPS 輕觸式螢幕, 1,280 x 800 像素 8-inch, 16M Color IPS Touch Display, 1,280 x 800 pixels
系統記憶體 / Internal Memory	內置: 16 GB (RAM: 2GB) Built-in: 16 GB (RAM: 2GB)
支援記憶卡的種類及容量 Type and storage capacity of support memory card	支援 Micro SD/SDHC 記憶卡, USB 2.0(OTG) Support Micro SD/SDHC card, USB 2.0(OTG) 最大容量: 高達 128GB Maximum Capacity : Up to 128 GB
SIM 卡插槽 / SIM Slot	混合雙卡 (Nano-SIM, 雙待機) Hybrid Dual SIM (Nano-SIM, dual stand-by)
相機鏡頭解像度 Camera Resolution	前置相機: 200 萬像素 Front Camera: 2 Mega-pixels 後置相機: 500 萬像素 Rear Camera: 5 Mega-pixels
收音機功能 / Radio Function	N/A
錄音功能 / Voice Recording Function	由已安裝的應用軟件提供 Supported by installed Software App
線錄功能 / Line-In Recording Function	N/A
電池容量 / Battery Capacity	4,850 mAh
網絡連接制式 / Network Connectivity Protocols	2G GSM, 3G WCDMA, 4G FDD LTE, 4G TDD LTE 無線 Wi-Fi: IEEE 802.11 b/g/n 2.4G, 藍牙 Bluetooth: 4.0 GPS, Glonass, Beidou
體積 / Dimensions	211 x 124 x ~8.2 毫米 mm
重量 / Weight	320 克 grams
配套 / Packaging List	平板主機 Tablet x1 電源接駁器 Power Adapter x1 數據線 Data Cable x1 快速入門指南 Quick Start Guide x1 保用證明書 Warranty Card x1
保修人身份 / Identity of Repair Service Provider	Lenovo
保修地址 / Repair Service Address	保修地址 / Repair service address :  九龍荔枝角長沙灣道 932 號興迅廣場 10 樓 B 及 C 室 Unit B & C, 10/F, Grandion Plaza, 932 Cheung Sha Wan Road, Lai Chi Kok, Kowloon  服務中心熱線電話 Service Center General Inquiries: 3140 2788
換貨政策 / Exchange policy	只適用於工程完成單日期 10 天內 Only within 10 days of the date of the Job Completion Form
保修期 / Warranty Period	平板主機, 電池及電源接駁器 Tablet, Battery & Power Adapter: 12 個月 months

上述產品資料摘錄自網上文獻或由生產商提供。The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier.

## 免費 12 個月嘉保手機及平板電腦維修計劃 (價值：HK\$1,288)

### 意外損毀保障<sup>1</sup>：

- 1) 跌毀 / 入水 / 爆芒 – 無限次維修補償申請
- 2) 全毀 – 一次購買新機補貼

請於成功安裝 閣下的指定 **eye3** 智能生活通訊服務後 30 日內登記本計劃<sup>2及3</sup>，盡早享受無憂的意外損毀維修計劃！



請掃瞄此 QR code 或

登入網址 <http://www.i-guard.hk/chi/uad-register/> 前往 i-GUARD 網頁登記

### 免費 12 個月嘉保手機及平板電腦維修計劃條款及細則：

1. 此免費 12 個月嘉保手機及平板電腦維修計劃 (「此計劃」) 保障範圍包括因意外摔跌損毀、入水損壞、顯示屏爆裂及一次性完全損毀購買新機補貼。
2. 此計劃只適用於成功申請及安裝指定 **eye3** 智能生活通訊服務之個人客戶。
3. 客戶須於成功安裝 **eye3** 智能生活通訊服務後 30 日內自行於 <http://www.i-guard.hk/chi/uad-register/> 成功完成登記，此計劃才會生效。
4. 客戶必須於此計劃期內一直持續為 **eye3** 智能生活通訊服務的個人客戶。
5. 此計劃由 HKT Financial Services (IA) Limited 提供並受有關條款及細則約束。詳情請瀏覽嘉保網頁：<http://www.i-guard.hk/chi/uad-eye/overview.htm>。
6. 嘉保服務熱線：852-8209 0098。

## Free 12-month i-GUARD Phone & Tablet Repair Plan (Valued at: HK\$1,288)

### Accidental damage protection<sup>1</sup>:

- 1) Physical damage / Water damage / Broken screen – Unlimited number of applications for repair funding
- 2) Total damage – One-time device replacement

Please register this plan within 30 days from the installation date of your designated **eye3** Smart Communications Service<sup>2&3</sup> to enjoy this accidental damage repair plan!



For registration, please scan this QR code or visit i-GUARD's website at <http://www.i-guard.hk/eng/uad-register/>

### Terms and Conditions for this Free 12-month i-GUARD Phone & Tablet Repair Plan:

1. The coverage of this Free 12-month i-GUARD Phone & Tablet Repair Plan (“Plan”) includes accidental drop, crush, liquid and water damage, broken screen due to accident or one-time-only subsidy with which to purchase a new device in the event of total damage.
2. This Plan is only applicable to consumer customers who have subscribed and installed designated **eye3** Smart Communications Service.
3. To activate this Plan, customer must by himself / herself successfully complete the registration at <http://www.i-guard.hk/eng/uad-register/> within 30 days from the installation date of the **eye3** Smart Communications Service.
4. Customer must remain to be a consumer customer of **eye3** Smart Communications Service continuously.
5. This Plan is provided by HKT Financial Services (IA) Limited and is subject to its terms and conditions. For details, please visit i-Guard website: <http://www.i-guard.hk/eng/uad-eye/overview.htm>.
6. i-GUARD hotline: 852-8209 0098.

有關免費 12 個月嘉保手機及平板電腦維修計劃及安裝禮品 (如適用)之安排，請參閱以下之詳情。

**1. 免費 12 個月嘉保手機及平板電腦維修計劃**

- i. 您需要於成功安裝指定 **eye3** 服務後 30 日內前往 i-GUARD 網頁 [www.i-guard.hk/chi/uad-register/eye\\_reg.htm](http://www.i-guard.hk/chi/uad-register/eye_reg.htm) 下載及填寫申請表格，並連同 **eye3** 服務工程完成單電郵至 [eform.iguard@pccw.com](mailto:eform.iguard@pccw.com) 登記此維修計劃。
- ii. 成功登記後，您會於 14 個工作天內收到由 i-GUARD 發出之確認電郵。
- iii. 有關登記詳情，可致電嘉保服務熱線 8209 0098 查詢。

**2. 安裝禮品 (如適用)**

- i. 如果您所申請之 **eye3** 服務附有安裝禮品，有關安裝禮品的換領信或短訊將於您全數繳付首張賬單之後約 4 星期郵寄至您的服務賬單地址或發送至您於申請 **eye3** 服務時所提供用作收取換領短訊之手提電話號碼。
- ii. 您需要於 1 個月內攜同換領信或短訊到指定客戶服務中心換領有關禮品。

For the arrangement of Free 12-month i-GUARD Phone & Tablet Repair Plan and Installation Premium (if applicable), please refer to the details as below.

**1. Free 12-month i-GUARD Phone & Tablet Repair Plan**

- i. You must download and complete the Customer Information Form from [www.i-guard.hk/eng/uad-register/eye\\_reg.htm](http://www.i-guard.hk/eng/uad-register/eye_reg.htm), and email the form with the Job Completion Form of **eye3** Service to [eform.iguard@pccw.com](mailto:eform.iguard@pccw.com) within 30 days after the installation of dedicated **eye3** Service to register.
- ii. You will receive the confirmation email from i-GUARD within 14 working days after the successful registration.
- iii. For registration details, please call i-GUARD hotline at 8209 0098.

**2. Installation Premium (if applicable)**

- i. If you are entitled to get any installation premium, redemption letter / SMS for the installation premium will be sent to your **eye3** Service billing address or your mobile number provided during **eye3** Service application for receiving redemption SMS approximately 4 weeks after you have settled the full payment of the first bill.
- ii. You must present the redemption letter / SMS at dedicated Service Center to redeem the premium within 1 month.